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beantwoording schriftelijke vragen 
 
 

 
 
Inleiding 
Naar aanleiding van de ingekomen brief (2021-231A – B&W) over de start van het 
Regenboogtraject in Nieuwkoop, is er door de fractie van D66 de onderstaande vragen 
gesteld. Het college beantwoord hieronder de vragen. 
 

1. Vraag: In deze brief wordt gesproken over de samenstelling van een plan van 
aanpak en een advies voor implementatie in samenwerking met Movisie. Het 
idee was om dit plan (i.i.g. met de raad) te delen op Coming Out dag in 2021. 
Echter, deze stukken zijn toen niet in iBabs gekomen. Kunnen deze stukken 
opnieuw met de raad worden gedeeld? 

 
Antwoord: 
In samenwerking met Movisie is eind 2021 inderdaad een Plan van aanpak 
Regenboogtraject opgesteld. Dit plan van aanpak is begin vorig jaar echter niet tot 
besluitvorming gekomen in het oude college van B&W. De stukken zijn daarom destijds 
niet gedeeld met de raad. Het nieuwe college heeft aangegeven dat ze een breed 
inclusieplan wil, gericht op meer doelgroepen. Dit vanuit de opvatting dat het belangrijk is 
dat iedereen kan meedoen en dat een lokale samenleving gebaat is bij de inclusie van 
alle mensen die de samenleving vormen. Er worden twee doelgroepen toegevoegd: 
inwoners met een beperking en inwoners van niet-Nederlandse achtergrond. Dit zal 
samen met de aandachtpunten uit het oude plan van aanpak de inclusie agenda vormen. 
Voor het opstellen van de inclusie agenda zijn er gesprekken gevoerd met meerdere 
betrokken partijen. Zodra de inclusie agenda voltooid is en vastgesteld door het college, 
zal deze gedeeld worden met de raad.  
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2. Vraag: Is het College wel begonnen met het uitvoeren van de plannen zoals 

opgenomen in het Plan van Aanpak en de bijbehorende adviezen voor 
implementatie? Zo ja, hoe staat het ervoor? Zo nee, is het college nog wel van 
plan hiermee aan de slag te gaan? 

 
Antwoord: 
Het college is niet begonnen met het uitvoeren van de plannen zoals opgenomen in het  
Plan van Aanpak Regenboogtraject. Om te starten met de uitvoering van de plannen zal 
eerst de inclusie agenda voltooid worden en moeten worden vastgesteld. Onderdelen uit 
het Plan van Aanpak Regenboogtraject worden wel meegenomen in de nieuwe inclusie 
agenda. Daarnaast is een voorschot genomen op de plannen door extra dienstverlening 
in te kopen bij stichting iDb. Dit bestaat onder andere uit gastlessen op basisscholen.    
 
 

3. Vraag: In 2021 is er een inwonersbijeenkomst geweest met verschillende 
inwoners om te praten over LHBTI (in Nieuwkoop) en hoe hier aandacht aan te 
besteden. Is er sinds de bijeenkomst op het Ashram College in 2021 nog contact 
geweest met de betrokkenen(?) en is het college van plan om verder te werken 
met deze groep mensen tijdens de uitwerking? 

 
Antwoord: 
Ja, er is nog contact geweest met de 12 aanwezigen van de bijeenkomst op het Ashram 
College in 2021. Na de bijeenkomst is hun input verwerkt in het plan van aanpak en is 
aan de deelnemers om een reactie gevraagd. Hier is geen reactie op gekomen. Er is 
recentelijk nog wel contact geweest met een deelnemer, die geïnformeerd is over de 
brede inclusie agenda. Na vaststelling van de inclusieagenda zal hier aandacht aan 
worden besteed in lokale media.       
 
 

4. Vraag: In het coalitieakkoord is geschreven dat 'Vanuit onze overheidsrol (...) we 
met scholen en verenigingen in gesprek [willen] over normalisatie en acceptatie. 
We bundelen initiatieven en acties gericht op integratie en inclusie en kijken waar 
we mogelijk kunnen of moeten intensiveren'. Is het college hier al mee aan de 
slag gegaan? Zo ja, hoe(?) en zo nee, wanneer (en hoe) wil het college hiermee 
aan de slag gaan?  

 
Antwoord:  
Het college is hiermee aan de slag gegaan. Er is een inventarisatie gemaakt van de 
initiatieven en acties op het gebied van integratie en inclusie. Deze acties en interventies 
zijn gebundeld en vormen de basis van de acties van de nog vast te stellen inclusie 
agenda. 
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